



PRESS RELEASE - COMMUNIQUE DE PRESSE

Mies, August 4/le 4 août 2008

Craig Jones

British rider Craig Jones passed away last night following serious head injuries due to an accident during the FIM Supersport World Championship race held yesterday on the circuit of Brands Hatch, Great Britain. He was 23 years old.

Craig Jones crashed while in second position of the race at Clark Curve and was struck by the rider's machine who was following him. The race was stopped by red flag. The rider was immediately transferred by helicopter to the Royal London Hospital. But the doctors could not improve his state.

Born on January 16, 1985 in Northwich, he started his career in 1996 as British Junior Mini Moto Champion (8 wins in 8 races). He became Senior Mini Moto Champion two years later. In 2002 he was British Junior Superstock Champion. He finished 7th of the British Supersport Championship in 2003, 8th in 2004 and runner-up in 2005, and took part in a few races of the World Championship. In 2007, he finished 5th in the FIM Supersport World Championship, with two second places and two third places as best results. He was currently 5th in the 2008 Championship.

On behalf of the FIM, President Vito Ippolito and CEO Guy Maitre present their sincere condolences to his family, friends and his National Federation.

Le pilote britannique Craig Jones est décédé la nuit dernière des suites de graves blessures à la tête, provoquées lors d'une chute pendant la course du Championnat du Monde FIM Supersport qui s'est déroulée hier sur le circuit de Brands Hatch, en Grande-Bretagne. Il était âgé de 23 ans.

Craig Jones a chuté alors qu'il était en deuxième position de la course dans le virage Clark a il a été heurté par la machine du coureur qui le suivait. La course a été interrompue au drapeau rouge. Le pilote a été immédiatement transféré par hélicoptère au Royal London Hospital, mais les médecins n'ont pas pu améliorer son état.

Né le 16 janvier 1985 à Northwich, il a commencé sa carrière en 1996 comme Champion britannique junior de Minimoto (8 victoires en 8 courses). Il devient Champion Senior de Minimoto deux ans plus tard. En 2002 il est Champion britannique junior Superstock. Il termine 7^{ème} du Championnat britannique Supersport en 2003, 8^{ème} en 2004 et Vice-Champion en 2005, années durant lesquelles il participe à ses premières courses en Championnat du Monde. En 2007 il termine 5^{ème} en Championnat du Monde FIM Supersport, avec deux secondes places et deux troisièmes places comme meilleurs résultats. Il était actuellement 5^{ème} du Championnat 2008.

Au nom de la FIM, le Président Vito Ippolito et le Directeur Général Guy Maitre présentent leurs sincères condoléances à sa famille, à ses amis et à sa Fédération nationale.

Marc Pétrier
FIM Press Officer/Attaché de Presse

HEADQUARTERS / SIÈGE

11, ROUTE DE SUISSE
CH - 1295 MIES
SWITZERLAND / SUISSE

TEL +41 22 950 95 00
FAX +41 22 950 95 01
info@fim.ch - www.fim.ch

FOUNDED 1904